
Ik maak bezwaar tegen de uitgave van de 700 MHz-band, 3,5 GHz-band en 
vooral de 26 GHz-band voor mobiele communicatie en de nieuwe generatie 
draadloze netwerken en o.a. uitrol van 5g
Ik ben al 60+ en door de jaren heen kreeg ik steeds meer klachten, waaronder ca 
19 jaar last van astma/COPD en vermoeidheid.
Omdat er ook vele andere vage klachten waren, kon ik niet echt geholpen 
worden via behandelingen en of kuren. 
In de tussentijd heb ik zelf onderzoek gedaan en terug kijkend moet ik 
Electrostress gevoelig zijn.
Nu herken ik dat en als ik op de bank tv zit te kijken, heb ik last van 
hartritmestoornissen.
Er zijn al heel veel mensen die last van de straling van 2G, 3G en 4g netwerken 
hebben. 
Als het plan wat er nu ligt wordt uitgerold, met om de 100 meter een apparaat, 
dan ben ik een van de vele mensen die dat fysiek niet kunnen verdragen. 
De straling kan o.a. kanker veroorzaken en dat duurt 7 tot 10 jaar voordat dat 
zich uit.
De normen die nu gehanteerd worden overschrijden het gevaar voor de 
gezondheid en het welzijn van de mensen. 
Zo is de test van ICNIRP, waar veel naar wordt verwezen als reactie op 
bezwaren van de bevolking, een kortdurende (ca 6 min.) stralingstest op een zak 
water met zout geweest, als vergelijking met een mens. Daar is alleen gekeken 
naar de opwarming. 
Ondanks dat de door de apparaten gebruikte straling nooit alleen 6 min duren, 
maar veel langer of juist continue, is deze test nooit herhaald op de lange 
termijn.  Ook is de test niet op alle aspecten van straling onderzocht.
Dezelfde gang van zaken lijkt aan de orde, net als bij roken, asbest en rӧntgen * 
waarbij er lang veel werd ontkent, om pas na lange tijd erkent te worden. 
Daardoor hebben veel mensen geleden en velen kunnen het door overlijden niet 
meer na vertellen. Ook financiёle claims werden en worden gedaan. Die ook in 
meerdere gevallen zijn toegewezen.
Er zijn al heel veel wetenschappers die aangetoond hebben dat het wel degelijk 
schade veroorzaakt.
Ik heb gezien dat er meerdere reacties zijn op deze consultatie, waarin 
informatie te vinden is. Dat hoef ik niet te herhalen en verwijs naar de andere 
reacties op deze consultatie.
Er zijn diverse sites waar meer informatie te vinden is, zoals o.a.:
Verminder Electrosmog.nl
Stralingsbewust.info

Wel wil ik nog de privacy benoemen die door deze uitrol ook geschonden wordt, 
aangezien er dan nog meer gebruik gemaakt gaat worden van de IoT (Internet of 
things). Daardoor gaan mensenrechten geschonden worden.



De overheid moet de bevolking beschermen, ook tegen schade van gezondheid, 
welzijn en privacy en dat betekent dat het voorzorgsprincipe gehanteerd dient te 
worden.
Doet de overheid dat niet, dan maakt die zich willens en wetens schuldig aan het 
bewust veroorzaken van klachten en ziektes en zal de overheid daarvoor 
verantwoordelijk zijn.
De vraag of de overheid dit bewust doet, komt wel bij mij omhoog. Er is door de 
overheid dan nog niet veel geleerd van soortgelijke* zaken. Ziet de overheid 
door de geldbomen de rijkdom van het menszijn in dit aardse bos niet meer?


